
 

 

 
 

Številka: 900-267/2017-3 

Datum:  25.9.2017              

 Z A P I S N I K 

 

23. seje Sveta Četrtne skupnosti Golovec MOL, ki je bila v četrtek, 21.9.2017, ob 17.15 uri  na 

sedežu Četrtne skupnosti Golovec, Litijska 38, Ljubljana.  

Sejo je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical predsednik Sveta Četrtne 

skupnosti Golovec, Mestne občine Ljubljana, Aleš Dakić.  

 

Od 15-tih članov sveta je bilo navzočih 11 članov sveta. 

  

PRISOTNI ČLANI SVETA: Mila Andrić, Robert Anžič, Aleš Dakić, Franjo Filipović, Brigita 

Kastelic, Anton Kastelic, Aleš Kužnik, Igor Pigac, Zina Rodman, Denis Tatar, Marija Zekić.     

OSTALI PRISOTNI: Janez Slovenc in Vesna Stojanović, javna uslužbenca Službe za lokalno 

samoupravo, MU,MOL.  

Na začetku je predsednik sveta ugotovil, da je na seji od 15 članov sveta prisotnih 11 članov sveta, 

kar pomeni, da je bil Svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 

 

Predsednik Sveta ČS Golovec je dal na glasovanje  naslednji predlog  DNEVNEGA REDA: 

 

1. Potrditev zapisnika 22. seje Sveta Četrtne skupnosti Golovec 

2. Pobude in predlogi članov Sveta Četrtne skupnosti Golovec in občanov  

3. Poročilo o realizaciji finančnega načrta ČS Golovec od 1.1.2017 do 31.8.2017 ter predlog o 

prerazporeditvi neporabljenih sredstev 

4. Razno 

 

Gradivo za 1. točko dnevnega reda je bilo priloženo. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagano razširitev dnevnega reda je glasovalo 11 članov sveta. 

Dnevni red je bil sprejet. 

 

AD 1 

POTRDITEV ZAPISNIKA  22. REDNE SEJE SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI GOLOVEC 

 

Na predlog zapisnika 22. redne seje Sveta ČS Golovec ni bilo pripomb. 

SKLEP  1/23 : 

Svet ČS Golovec MOL potrjuje zapisnika 22. redne seje  Sveta ČS Golovec. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 2 

POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI GOLOVEC IN 

OBČANOV 

 



 

 

 

Predsednik Sveta člane Sveta seznanil z pobudo Nadzornega odbora stavbe na Bilećanski ulici 2 in 

drugih krajanov glede problematike shranjevanja koles pri poslovnem objektu Litijska c. 38 in bližnje 

okolice objekta. Zaradi porasta uporabe koles ter shranjevanja le-teh na mestih, ki za to niso primerna 

in povzročajo škodo, prav tako primanjkuje stojal za shranjevanj koles, predlagajo, da se manjša 

zelenica - parcela med frizerskim salonom in stanovanjskim blokom Bilečanske 2 (parc. št. 416/27, 

k.o. Štepanja vas) spremeni v kolesarsko "postajališče". S to spremembo bi se tudi MOL, ki je lastnik 

omenjenega koščka zelenice izognil stroškom vzdrževanja (košnje trave,..) 

 

Na krajši razpravi je Predsednik Sveta dal na glasovanje: 

SKLEP 2/23:  

Svet ČS Golovec MOL poziva pristojno službo OGDP, MU, MOL, da preveri možnost 

preureditve zelenice na parc. št. 416/27, k.o. Štepanja vas, v kolesarsko »postajališče«. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

Predsednik Sveta je člane Sveta seznanil s pobudo člana Sveta g. Denisa Tatarja glede postavitve 

potopnega stebrička na Steletovi ulici. G. Tatar je omenil, če se lahko organizira sestanek kjer bodo 

stanovalci Steletove ulice predstavili problem in rešitev v obliki potopnega stebrička. Stanovalci so se 

organizirani ter pridobili tudi ugodne ponudbe za postavitev stebričkov. Potrebujejo zgolj pomoč pri 

organizaciji in pridobivanju pravnih dovoljenj glede gradnje. Na sestanek se bi povabilo tudi 

pristojne službe MOL. Postavitev stebričkov podpira tudi Redarstvo MOL ter podjetje Snaga d.o.o... 

 

Na krajši razpravi je Predsednik Sveta dal na glasovanje: 

SKLEP 3/23:  

Svet ČS Golovec MOL bo na pristojni službi OGDP, MU, MOL, pridobil informacije glede 

postopkov in pridobivanja dovoljenj za postavitev potopnih stebričkov. OGDP, MU, MOL, bo 

Svet ČS Golovec prosil tudi za informacijo glede morebitnih postopkov, ki naj bi jih izvedla 

Četrtna skupnost Golovec. Po pridobitvi vseh informacij, se skliče sestanek s stanovalci 

Steletove ulice. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

Predsednik Sveta je člane Sveta seznanil s pobudo občanov glede slabe prometne varnosti  na Periški 

cesti v Bizoviku.. V križišču kjer poteka Bizoviška cesta, nato pa le ta preide v Periško cesto je hitrost 

omejena na 30 km/h, postavljen je znak (cona 30).Cesta je v nekaterih delih precej nepregledna in v 

kolikor vozniki, ki že vozijo po Periški cesti ne upoštevajo omejitve hitrosti, se je na cesto v vozilom 

iz parkirišča težko varno vključiti v promet. 

 

V predelu ceste na naslovu Periška cesta 4a in Periška cesta 4 poteka cesta v ovinku, hiše na tem 

naslovu nimajo pred vključitvijo na cesto pločnika, tako da ko zapeljejo iz parkirnega mesta na cesto, 

da bi se prepričali, ali lahko varno zapeljejo na vozišče, se ob neupoštevanju omejitve hitrosti 

drugega vozila, katero pa že vozi po Periški cesti proti ulici Pot na Visoko dejansko vključujemo v 

promet na način da smo že v prekršku v primeru, da pride do prometne nesreče. Prišli je tudi že do 

trčenja vozil. 

 

V zvezi zgoraj navedenega predlagajo, da se konkretno tik pred naslovom Periška cesta 4a namestijo 

na vozišče hitrostne ovire, katere voznike ki se približujejo nepreglednemu ovinku dejansko prisili v 



 

 

 

zmanjšanje hitrosti. Predlagajo tudi postavitev ogledala, katero bi bilo kot pripomoček k varnemu in 

lažjemu vključevanju v promet stanujočim na naslovu Periška c 4a in Periška c 4.  

Za postavitev ovir se  načeloma strinjajo vsi okoliški stanovalci, s pripombo, da te ovire niso 

plastične oziroma da ne ropotajo pri prevozu vozil.  

 

Na krajši razpravi je Predsednik Sveta dal na glasovanje: 

SKLEP 4/23:  

Svet ČS Golovec MOL se ne strinja s postavitvijo hitrostnih ovir, saj se na začetku ulice nahaja 

znak »cona 30«. 

 

Svet ČS Golovec MOL bo na pristojno službo OGDP, MU, MOL, podal pobudo o postavitvi 

ogledal na lokaciji, kjer je zemljišče v lasti MOL. Ogledala se naj postavijo na lokaciji, kjer je 

to potrebno oziroma na lokaciji, ki jih bo določila strokovna služba. 

 

Če postavitev ogledala na zemljišču MOL ni možna, morajo postavitev ogledal, ki so na 

privatnem zemljišču, financirati stanovalci sami.  

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

Članica Sveta ga. Zina Rodman je na seji Sveta izpostavila pobudo stanovalcev Jakčeve ulice glede 

postavitev košev za odpadke ter košev za pasje iztrebke po Jakčevi ulici. Na podlagi preverbe koliko 

je obstoječih košev za odpadke ter pasje iztrebke, se bo na pristojne službe MOL podala pobuda o 

postavitvi le-teh.  

 

 

 

AD 3 

POROČILO O REALIZACIJI FINANČNEGA NAČRTA ČS GOLOVEC OD 1.1.2017 DO 

31.8.2017 TER PREDLOG O PRERAZPOREDITVI NEPORABLJENIH SREDSTEV 

 

Predsednik Sveta je prisotne seznanil z realizacijo finančnega načrta od 1.1.2017 do 31.8.2017. 

Programi se izvajajo po načrtu, društva, organizacijam ki programov še niso izvedle, se pozove, da to 

storijo v mesecu oktobru 2017. Prav tako se bo prerazporeditev neporabljenih sredstev izvedla v 

mesecu oktobru 2017, skupaj z neporabljenimi sredstvi iz naslova sejnin. 

 

 

AD 4 

                                   RAZNO 

 

Podpredsednik Sveta ČS Golovec MOL g. Franjo Filipović je ponovno izpostavil problematiko 

komuniciranja z nekaterimi službami MOL, saj iz njihove strani za posamezne pobude ni odziva. 

Posledično četrtna skupnost na nekatere pripombe in vprašanja občanov ne more pravočasno in 

strokovno odreagirati.  

 

Na pobudo članov Sveta se preveri kako daleč je s pobudo glede sprejetega sklepa Sveta ČS Golovec 

ter poslanega predloga za spremembo OPN, da se zelenicam v Štepanjskem naselju spremeni 

namembnost v zelene površine. 

 

Preveri se možnost o postavitvi »kolo parka« v Štepanjskem naselju. 

 



 

 

 

Predsednik Sveta ČS Golovec je prisotne seznanil z vsebino koordinacije predsednikov Svetov ČS z 

Županom MOL glede izvajanja projektov po posamezni ČS dne 19.9.2017. Omenil je, da se bodo na 

območju ČS Golovec izvajali naslednji projekti: 

 

S tem je bil dnevni red izčrpan in seja se je zaključila ob 18.15 uri. 
 

 

Zapisal:                                                                                                    Aleš Dakić 

Janez Slovenc                                                                                       Predsednik sveta 

Vesna Stojanović      Četrtne skupnosti Golovec  


